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Van: Gert Kers [   

Verzonden: woensdag 22 april 2020 08:39 

Aan: Arend Palland <ArendPalland@hattem.nl>; Hans Havinga <HansHavinga@hattem.nl>; Margriet 

Brouwer <MargrietBrouwer@hattem.nl>; Marinus Kers <MarinusKers@hattem.nl>; Teun Juk 

<TeunJuk@hattem.nl>; Martin van Duinen <MartinvanDuinen@hattem.nl>; Judith van Duinen 

<JudithvanDuinen@hattem.nl>; Harry Kremer <HarryKremer@hattem.nl>; Marie-Lupé Stapper 

<Marie-LupeStapper@hattem.nl>; Geert Winkel <GeertWinkel@hattem.nl>; Tonny Keizer 

<TonnyKeizer@hattem.nl>; Gina Guldenaar <GinaGuldenaar@hattem.nl>; Albert de Boer 

<AlbertdeBoer@hattem.nl>; Erik Kort <ErikKort@hattem.nl>; Erwin Kwakkel 

<ErwinKwakkel@hattem.nl> 

CC: Griffie (Hattem) <griffie@hattem.nl> 

Onderwerp: ELLEN OP LIS - NUON-gelden provincie Gelderland 

 

Aan de leden van de gemeenteraad van Hattem,  

 

Het zal u niet zijn ontgaan dat er in de media discussie is ontstaan over de aanwending van de 

zgn. NUON-gelden door de provincie Gelderland, zie: 

https://www.gelderlander.nl/home/deskundigen-coronacrisis-het-moment-voor-gelderland-

om-nuon-miljarden-uit-te-geven~a5152dda/?referrer=https://www.google.nl/ 

Terwijl onze rijksoverheid vele tientallen miljarden investeert in onze samenleving, bespeur 

ik bij ons provinciaal bestuur helaas veel te veel zuinigheid. Dat kunnen we ons niet meer 

permitteren! 

Zoals bekend zit onze provincie er financieel warmpjes bij met een pot NUON-gelden van 

circa € 4,5 miljard. 

In deze economisch zeer zware tijden zou het dan ook van verstandig provinciaal bestuur 

getuigen als deze miljarden in de Gelderse economie worden gestoken.  

Eén van de manieren zou zijn om de Gelderse gemeenten daarbij een zeer belangrijke rol te 

geven. Zij staan dicht bij de inwoners en kunnen uitstekend bepalen waar deze gelden het 

hardst nodig zijn. 

Graag zou ik u als gemeenteraad willen vragen om hierover een motie aan te nemen, deze 

motie ter kennis te brengen aan alle andere Gelderse gemeenten met een verzoek tot 

ondersteuning van uw standpunt en uiteraard de motie onder de aandacht te brengen van GS 

van Gelderland, ons provinciaal bestuur. 

Het uitgeven de NUON-gelden is nu nodig om te investeren in de huidige en toekomstige 

leefbaarheid van onze mooie provincie!  

En uiteindelijk is dit geld, destijds ontvangen voor de verkoop van de aandelen NUON, ook 

nog eens van ons als Gelderlanders. 

 



Vriendelijke groeten,  

 

Gert Kers 

Adres en telefoonnummer bekend bij de griffie 



semeene
Hattem






